
 

En ___________________________________amb DNI__________ i 

domicili al C/ _________________en representació de la 

PLATAFORMA STOP SOROLL AP7 VALLDOREIX, amb efectes a 

notificacions telemàtiques al correu electrònic 

contacte@ap7valldoreix.afectats.org, EXPOSA  
 

El dia 6 de juny de 2021 es va celebrar una reunió entre representants 

de la PLATAFORMA STOP SOROLL AP7 VALLDOREIX (d’ara 

endavant Plataforma), la Vocal de Cultura, Recursos Humans, 

Mobilitat, Transport Públic i Medi Ambient de l’EMD de Valldoreix, 

Susana Herrada,  i el tinent alcalde de Sant Cugat, Pere Soler, per tractar 

el tema del problema de soroll a l’AP7 que els veïns pateixen des de fa 

més de 20 anys, i en concret respecte les sonometries recent realitzades 

al desembre 2020 i la necessitat d’afegir l’apantallament  del tram de 

Valldoreix en el projecte d’apantallament de Mas Gener (Mira-sol) ja 

aprovat. 

 
En aquesta reunió, tant  Pere Soler com Susana Herrada, en 

representació de l’Ajuntament de Sant Cugat i de l’EMD Valldoreix, 

respectivament, reconeixien que hi havia un problema de soroll i que 

aquest augmentaria  amb la imminent connexió de l’A2  i liberalització 

dels peatges. Segons el mateix Pere Soler, calia fer les 

gestions  ràpidament aprofitant el context d’arribada de fons europeus i 

l’aprovació de l’apantallament de Mas Gener (Mira-sol). Ambdós es 

van comprometre a fer presentar un escrit a la delegació del govern junt 

amb celebració de reunió amb la delegada abans de l’estiu (agost) per 

tal d’abordar el problema de soroll de Valldoreix i valorar quina era la 

via més àgil per dur a terme l’apantallament; l’ampliació del projecte 

aprovat de Mas Gener per incloure Valldoreix o iniciar un projecte nou 

per Valldoreix. 

 
En data 21 de juny de 2021, mitjançant correu electrònic, la Plataforma 

envia a Susana Herrada i Pere Soler l’acta de la reunió celebrada el 

passat 6 de juny per al seu acusament de recepció o rectificació si escau, 

així com demanva estar informats de les gestions. No es va respondre. 

 

En data 6 d’agost de 2021, mitjançant correu electrònic, la Plataforma 

envia a Susana Herrada i Pere Soler, un correu recordant la necessitat 
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de confirmar recepció de l’acta de la reunió i l’estat dels compromisos 

adquirits.  

 

En data 8 d’agost de 2021, Susana Herrada  respon per correu electrònic 

a la Plataforma, amb còpia a Pere Soler entre altres, dient que no ens 

podien donar una resposta però que des de Valldoreix tenien la carta 

preparada per consensuar amb Sant Cugat i que al setembre esperaven 

poder agendar la cita a Delegació del govern amb el Sr. Pere Soler. 

 

En data 21 de setembre de 2021 la Plataforma envia pregunta al Ple del 

Consell de la Vila de Valldoreix preguntant l’estat dels compromisos 

adquirits. No ens consta recepció ni resposta. No es poden consultar les 

actes del Ple de l’EMD perquè des del 2018 no es penjen. Les preguntes 

dels ciutadans no es consignen en l’acta. 

 

En data 13 d’octubre d’octubre de 2021  la plataforma s’assabenta  per 

la premsa que l’Ajuntament de Sant Cugat ha sol·licitat a la Delegació 

del Govern l’inici d’un expedient per instal·lar pantalles a l’Ap7/B30 al 

pas per Valldoreix.  

https://www.naciodigital.cat/santcugat/noticia/6747/soroll-ap-7-b-30-

mans-govern-espanyol 

https://www.europapress.es/catalunya/noticia-sant-cugat-valles-

barcelona-pide-gobierno-instalacion-pantallas-acusticas-ap-

20211013165532.html 

http://www.cugat.cat/noticies/societat/155806/l_ajuntament-demana-

la-instal%25B7lacio-de-pantalles-acustiques-a-l_ap-7-i-b-30-al-pas-

per-valldoreix 

 

El mateix dia 13 d’octubre de 2021, al Consell de Medi Ambient no 

s’informa d’aquest fet per desconeixença  per part de la Vocal de Medi 

Ambient, Susana Herrada. De fet aquell dia hi ha programat un punt 

d’ordre del dia sobre la Plataforma Stop Soroll AP7 Valldoreix però 

finalment no se’n parla. 

 

En data 18 d’octubre de 2021, la Vocal de l’EMD Valldoreix, Susana 

Herrada, respon per correu electrònic a la Plataforma que el 22 de 

setembre de 2021 havia fet l’últim recordatori a Sant Cugat esmentant 

que la competència acústica era municipal i que abans d’entrar al 

Consell de Medi Ambient el dia 13 d’octubre es va assabentar que 

l’Ajuntament de Sant Cugat havia enviat la carta. Afegeix que va ser el 
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mateix dia a última hora que li van dir que tenia un correu electrònic 

(del qual no diu la data) dient que ja estava enviada així com els 

comunicats de premsa dels mitjans de comunicació. 

 
Vist l’anterior MANIFESTEM: 

 

Que malgrat les reiterades demandes de la Plataforma STOP SOROLL 

AP7 VALLDOREIX que les dues administracions han d’actuar de 

forma coordinada en aquest tema, no hi ha coordinació ni bona 

comunicació entre elles. Tot i que en les reunions diuen que si, els fets 

parlen per si sols. D’aquesta “incompetència” entre les dues 

administracions ja en vam quedar perjudicats els anys 2008-2014, quan 

es va iniciar el procés de demanda de l’apantallament de Mas Gener 

(Mira-sol) i no es va incloure Valldoreix en les peticions. 

 

Que l’EMD i l’Ajuntament de Sant Cugat han trigat 4 mesos en 

consensuar una carta per enviar a la Delegació del Govern, tot i tenir en 

compte que es considerava una gestió urgent. 

 

Que la Plataforma s’acaba assabentant abans de les gestions efectuades 

per la premsa malgrat les reiterades demandes d’estar informats. A 

hores d’ara, cap de les dues administracions ens ha informat de l’estat 

dels compromisos adquirits en la reunió de 6 de juny de 2021 i tot el 

que sabem prové de notes de premsa, que depèn de quin mitjà llegeixes 

diuen coses diferents. No sabem que s’ha demanat exactament, no 

tenim còpia de l’escrit presentat a la Delegació del govern i no se’ns ha 

informat de quins són els passos a seguir o els tràmits a realitzar per 

obtenir l’apantallament del tram de Valldoreix. 

 

Per això es DEMANA:  

 

Informar de les gestions efectuades davant la Delegació del govern, 

obtenir còpia de l’escrit presentat i informar dels propers passos a fer i 

la seva calendarització. 

 

Obtenir còpia de l’expedient complert de les gestions sobre 

l’apantallament del tram de l’AP7 que transcorre per Valldoreix així 

com de l’expedient complert de Mas Gener en base a la Llei 27/2006, 

de 18 de juliol, per la qual es regulen els drets d'accés a la informació, 



de participació pública i d'accés a la justícia en matèria de medi 

ambient. 

 

Formalitzar una queixa sobre la coordinació entre l’Ajuntament de Sant 

Cugat i l’EMD de Valldoreix pel que fa a la gestió de la problemàtica 

del soroll de l’AP7 al tram de Valldoreix sobre el que fa més de 10 anys 

que hi ha queixes veïnals sense haver cercat solucions amb l’excusa de 

la distribució competencial i la falta d’entesa entre ambdues 

administracions, i sol·licitar l’establiment d’un mecanisme de 

col·laboració i coordinació per afrontar aquest tema, d’acord amb la 

Llei Orgànica 4/2001, de 12 de desembre, reguladora del dret de petició.  

Publicar en format escrit a la web els continguts dels Plens de l’EMD 

Valldoreix, incloent les preguntes dels ciutadans i les respostes a 

aquestes, en base a la Llei 19/2014, de 29 de desembre, de 

transparència, accés a la informació pública i bon govern. 

Inclusió de l’apantallament de l’AP7 Valldoreix en l’agenda política 

d’ambdues administracions com un objectiu prioritari, amb el 

compromís de dotar dels recursos personals, econòmics i instrumentals 

necessàris per a una gestió àgil i eficient, atès que es tracta d’un 

problema de salut pública d’urgent resolució. 

 


